

Title (en)

IMPROVEMENTS RELATING TO VIDEO GAMES.

Title (de)

VERBESSERUNGEN AN VIDEO-SPIELEN.

Title (fr)

AMELIORATIONS RELATIVES A DES JEUX VIDEO.

Publication

EP 0063576 A1 19821103 (EN)

Application

EP 81902863 A 19811028

Priority

- AU 8023882 A 19820205
- GB 8035111 A 19801031
- GB 8128665 A 19810922

Abstract (en)

[origin: WO8201611A1] A video game offers the player a choice of bets before a random selection is made, followed by the award of a prize if a bet is successful. One version is based on roulette, where the table (2) and wheel (6) are displayed on a television screen (1). Projections under the control of a player can leave symbols (16), representing stake money, adjacent selected numbers and other symbols. A projected spot then circulates around the wheel to stop at random against a number, and the machine calculates and awards a prize at appropriate odds if a bet is won. Another version is based on Chuck-a-luck, with projections of dice (23) being thrown to determine the result.

Abstract (fr)

Un jeu video offre au joueur un choix de paris avant de faire une selection aleatoire, suivie par l'attribution d'un prix en cas de succes du pari. Une version se base sur la roulette, la table (2) et la roue (6) etant affichees sur un ecran de television (1). Des dispositifs commandant l'affichage actionnes par un joueur peuvent faire apparaître des symboles (16), representant la mise, a proximite des numeros selectionnes ainsi que d'autres symboles. Un point est alors affiche et circule autour de la roue pour s'arreter de maniere aleatoire sur un nombre, et la machine calcule et decerne un prix selon la cote appropriee en cas de gain. Une autre version se base sur le jeu appele 'Chuck-a-luck', le resultat etant determine par l'affichage des des (23) jetes.

IPC 1-7

G07F 17/32; A63F 9/00; A63F 5/00

IPC 8 full level

A63F 5/00 (2006.01); **A63F 13/25** (2014.01); **A63F 13/45** (2014.01); **A63F 13/52** (2014.01); **A63F 13/80** (2014.01); **G07F 17/32** (2006.01)

CPC (source: EP)

G07F 17/32 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT DE FR GB NL

DOCDB simple family (publication)

WO 8201611 A1 19820513; AU 8023882 A 19830811; EP 0063576 A1 19821103; ES 506755 A0 19820816; ES 8206195 A1 19820816; IT 1172859 B 19870618; IT 8168414 A0 19811102; JP S57501813 A 19821014

DOCDB simple family (application)

GB 8100234 W 19811028; AU 8023882 A 19820205; EP 81902863 A 19811028; ES 506755 A 19811031; IT 6841481 A 19811102; JP 50332581 A 19811028